

## Campaign terms and conditions

The following terms and conditions apply to the cashback prize, which is up to the equivalent of 12 financing installments capped at 50% of the monthly salary that will be transferred to the customer account with Abu Dhabi Islamic Bank (the "Cashback Prize")

1. The minimum monthly salary amount that must be transferred each month to an account with Abu Dhabi Islamic Bank ("ADIB" or the "Bank") is AED 5,000 (Five Thousand UAE Dirhams).
2. The monthly salary that is eligible is solely limited to the monthly salary that is transferred and credited to an account with the Bank for the first time or transferred back to ADIB during the campaign period subject to the last salary transfer moved out on or before 31st of December 2022. Customers who transferred out their salary relationship with ADIB post 1st of January 2023 until 24th of April 2023 are not eligible to apply for this campaign.
3. In case of more than one monthly salary is transferred to customer's account with ADIB, the minimum monthly salary will be considered for the calculation of the Cashback Prize.
4. Pension salary credit will be considered as a salary eligible for the campaign.
5. In addition to transferring the salary to the Bank, the customer should get either Personal Finance (Personal Finance for enabling customers to settle their debts to banks) or Home Finance (refinancing product) and get one of the following Covered Cards: (ADIB Emirates Skywards Card or ADIB Etihad Guest Card, or ADIB Smiles Card (except ADIB Smiles Classic Card) , or ADIB Cashback Card) after fulfilling all the requirements of these financings and concluding all contractual documentations related to these transactions.
6. Minimum three-monthly salaries must be transferred starting from the date of concluding the financing contractual documents and ending on May 31, 2024, irrespective of whether there is a grace period for the finance obtained or not.
7. Only salaries credited through the official channels of the UAE Fund Transfer System / Wage Protection System will be considered by the Bank as eligible monthly salary and any salary credited in cash or cheque will not be considered.
8. Existing salary transfer customers are not eligible for the Cashback Prize even if they obtained a new Personal Finance or Home Finance.
9. Providing that the monthly salary is transferred to the Bank for a minimum of three consecutive months and 3 the total amount of the (three) financing installments are also paid to the Bank which are equal or greater than 50% of one monthly salary credited to the customer account with the Bank, the Cashback Prize shall be paid in the month that follows receiving such three installments. In case the three financing installments received by the Bank are less than 50% of one monthly salary, then the Cashback Prize shall be paid in the month that follows the month on which the Bank receives accumulated financing installments that are not less than 50% of one monthly salary.
10. The finance amount should not be less than 7 multiples of the monthly salary for Personal Finance (Personal Finance for enabling customers to settle their debts to banks) and should not be less than AED 1,000,000 (one million Dirhams) for Home Finance (refinancing product).

## شروط وأحكام الحملة الترويجية:

تطبق الشروط والأحكام التالية على جائزة الرد النقدي التي قد تصل إلى 12 قسطاً من أقساط التمويل بحد أقصى لا يتجاوز 50% من الراتب الشهري الذي سيتم تحويله إلى مصرف أبوظبي الإسلامي ("جائزة الرد النقدي").

1. إن الحد الأدنى لمبلغ الراتب الشهري الذي يجب تحويله شهرياً إلى حساب لدى مصرف أبوظبي الإسلامي ("المصرف") هو خمسة (5) آلاف درهم إماراتي.
- 2- أن يكون الراتب الشهري قد تم تحويله وإيداعه في حساب لدى المصرف لأول مرة على الإطلاق أو أعاد العميل تحويل راتبه مرة أخرى إلى المصرف خلال فترة الحملة، مع مراعاة أن يكون تم نقل الراتب أو توقيفه في أو قبل 31 ديسمبر 2022. أما بالنسبة للمعاملين الذين قاموا بنقل رواتبهم خارج المصرف بعد 1 يناير 2023 حتى 24 أبريل 2023 فهم غير مؤهلين للتقدم لهذه الحملة.
- 3- في حال تحويل أكثر من راتب شهري إلى حساب المتعامل لدى المصرف، فسيتم اعتبار الراتب الشهري الأقل لحساب مبلغ جائزة الرد النقدي.
- 4- سيتم اعتبار المعاش التقاعدي المودع في الحساب كراتب مؤهل للحملة الترويجية.
- 5- أن يقوم المتعامل بتحويل راتبه إلى المصرف وأن يحصل بالإضافة إلى ذلك على تمويل شخصي (التمويل الشخصي لتمكين المتعامل من سداد الالتزامات للمصارف) أو على تمويل سكني (منتج إعادة التمويل) والحصول على إحدى البطاقات المغطاة التالية (بطاقة مصرف أبوظبي الإسلامي وضيف الاتحاد أو بطاقة مصرف أبوظبي الإسلامي وطيران الإمارات أو بطاقة مصرف أبوظبي الإسلامي وبسمات) (باستثناء البطاقة الكلاسيكية من مصرف أبوظبي الإسلامي وبسمات) أو بطاقة مصرف أبوظبي الإسلامي للرد النقدي) وذلك بعد استيفاء جميع متطلبات هذه التمويلات وإبرام جميع العقود والمستندات المتعلقة بهذه المعاملات.
- 6- أن يتم تحويل على الأقل ثلاثة رواتب شهرية تبدأ من تاريخ إبرام عقود التمويل وتنتهي في 31 مايو 2024 بغض النظر إذا كان هناك فترة سماح للتمويل الذي تم الحصول عليه أم لا.
- 7- سيتم اعتماد الرواتب التي يتم إيداعها فقط من خلال القنوات الرسمية لنظام تحويل الأموال في دولة الإمارات العربية المتحدة / نظام حماية الأجور باعتبارها راتباً شهرياً مؤهلاً، ولن يتم اعتماد أي راتب يتم إيداعه بشكل نقدي أو بواسطة شيك.
- 8- إن متعاملي تحويل الرواتب الحاليين لا تنطبق عليهم جائزة الرد النقدي حتى لو حصلوا على تمويل شخصي أو تمويل سكني جديد.
- 9- تدفع جائزة الرد النقدي في الشهر التالي لإيداع 3 رواتب في حساب المتعامل لدى المصرف كحد أدنى بعد الحصول على التمويل المحدد أعلاه إذا كان مجموع الأقساط الثلاثة المدفوعة للمصرف مساوياً أو يزيد عن 50% من الراتب الشهري الواحد المحول إلى الحساب لدى المصرف، وإذا كانت أقل من ذلك فسيتم دفع جائزة الرد النقدي في الشهر الذي يلي دفع المتعامل أقساطاً شهرية للمصرف لا يقل مجموعها عن 50% من الراتب الشهري.
- 10- لا يقل مبلغ التمويل في حال التمويل الشخصي (التمويل الشخصي لتمكين المتعامل من سداد الالتزامات للمصارف) عن سبعة (7) أضعاف الراتب الشهري أو لا يقل عن مليون (1,000,000) درهم إماراتي في حال التمويل السكني (منتج إعادة التمويل).

11. The Cashback Prize is equal to 50% of one monthly salary credited during the first three months from the date of concluding the financing contractual documentations (this amount will be calculated based on the lowest salary received in the account during this period in case the salary amounts transferred to the account are different).
  12. The customer should transfer 12 consecutive salaries to the Bank and should have an active finance throughout this period. In the event that these two conditions are not met, the Cashback Prize amount will be fully refunded back by the customer to the Bank.
  13. In case the funds required to pay back the Cashback Prize amount to the Bank are not available in his/her designated account with the Bank, the customer hereby authorizes the Bank to deduct the amount whenever it is available in any of the customer's other accounts held with the Bank.
  14. The campaign starts on September 01, 2023, and accordingly, the customer who transfers his/her salary and concludes the financing contractual documentations with the Bank on or after such date becomes eligible for the Cashback Prize.
  15. The terms of the Cashback Prize do not apply to cases with a special profit rate or waiver of the processing fee for the Personal Finance / Home Finance or the Covered Card with waived annual fees.
  16. ADIB reserves the right to modify, alter or cancel any prize related to ADIB salary transfer Cashback Prize campaign at its sole discretion.
  17. ADIB staff are not eligible for this campaign.
  18. Cashback Prizes are granted at the sole discretion of the Bank, and awarding them, even if all conditions are satisfied shall not represent an obligation on the Bank, and neither awarding them, nor recurring awarding them, shall represent an obligation on the Bank to award them in any way.
  19. The campaign ends on 31 December 2023, and it will not include any financings whose finance contractual documents have not been actually concluded before or on such date, providing that the monthly salary shall be transferred to the Bank on or before May 31, 2024.
- 11- تساوي جائزة الرد النقدي 50% من مبلغ الراتب الشهري الواحد المودع خلال الأشهر الثلاثة الأولى من تاريخ إبرام مستندات التمويل التعاقدية (سيتم حساب هذا المبلغ على أساس أدنى راتب مودع في الحساب خلال هذه الفترة إذا كانت مبالغ الرواتب المحولة إلى الحساب مختلفة).
  - 12- أن يحول المتعامل 12 راتباً متتالياً إلى المصرف وأن يكون لديه تمويل قائم طوال هذه المدة، وفي حال عدم القيام بذلك، سيتم استعادة مبلغ جائزة الرد النقدي بالكامل من قبل المتعامل للمصرف.
  - 13- يحول المتعامل بموجبه المصرف بأنه في حال عدم توافر الأموال في حسابه المعين لدى المصرف اللازمة لاستعادة مبلغ الرد النقدي المطلوب إعادته للمصرف فإن للمصرف استقطاع المبلغ متى ما توفر في أي من حسابات المتعامل الأخرى القائمة لدى المصرف.
  - 14- تبدأ الحملة الترويجية في 01 سبتمبر 2023، وعليه فإن المتعامل الذي يقوم بتحويل راتبه وإبرام مستندات التمويل التعاقدية في أو بعد ذلك التاريخ يصبح مؤهلاً لإمكانية الحصول على جائزة الرد النقدي.
  - 15- لا تنطبق شروط جائزة الرد النقدي على الحالات ذات معدل ربح خاص أو حالات الإعفاء من الرسوم الإدارية للتمويل الشخصي / التمويل السكني أو البطاقة المغصاة المعفاة من الرسوم السنوية.
  - 16- يحتفظ المصرف بالحق في تعديل أو تغيير أو إلغاء أي جائزة فيما يتعلق بالحملة الترويجية الخاصة بجائزة الرد النقدي لتحويل الراتب "من مصرف أبو ظبي الإسلامي" وفقاً لتقديره المطلق.
  - 17- إن موظفي مصرف أبو ظبي الإسلامي غير مؤهلين لهذه الحملة الترويجية.
  - 18- تُمنح جوائز الرد النقدي وفقاً لتقدير المصرف المطلق، ولا يكون منحها ولو مع استيفاء جميع الشروط التزاماً على المصرف، ولا يشكل منحها، ولا تكرار منحها، التزاماً على المصرف بمنحها بحال من الأحوال.
  - 19- سوف تنتهي الحملة الترويجية في 31 ديسمبر 2023 ولن تشمل أي تمويلات ولم يتم إبرام عقود تمويلها فعلاً قبل أو في هذا التاريخ، مع الالتزام بتحويل الراتب الشهري إلى المصرف قبل أو في تاريخ 31 مايو 2024.

Customer name:		اسم المتعامل:
Customer signature:		توقيع المتعامل:
Emirates ID number:		رقم بطاقة الهوية الإماراتية:
Date:	DD / MM / YYYY	التاريخ: